
Nyt fra bestyrelsen. 
 

 Søndag d.1.nov. mødtes bestyrelsen for at se nærmere på vores nye køkken.Det er 
mod forventning endnu ikke færdigt, da håndværkerne flere gange er blevet stoppet i deres arbejde 
p.g.a. manglende rengøring og oprydning. 
 Thomas Frederiksen har indkaldt et hold gode medlemmer, som vil sørge for 
rengøring af klubhus og juniorhus. 
 Bestyrelsen har haft møde med Torben Roepstorf, som gennemgik tegningerne for 
”Søsportcenteret”.Byggeriet er kendetegnet ved stor fleksibilitet. Det kan bygges i flere etapper og 
kan også bygges uden roklubben som samarbejdspartner. 
 For nylig har samme roklub haft extraordinær generalforsamling og besluttede ikke at 
bevilge kr.13.750, som skulle betales for at få gennemført en prisfastsættelse af byggeriets 
delelementer og dermed det færdige projekt.På baggrund af denne beslutning har 
”Søsportudvalget”valgt midlertidigt at stoppe arbejdet. 
 Andre forslag til ændring af vore bygninger arbejdes der med. Bestyrelsen har 
modtaget forslag fra Jan Baisner om ændring af baderum i juniorhuset.Per Westergård arbejder med 
”ændringsforslag” til søsportcenter. 
 I samarbejde med webmaster Jørgen forsøger Claus og Thomas fra best. at forbedre 
vores hjemmeside således ,at den bliver mere brugervenlig. 
 Sæsonens kapsejladser er af viklet. Tak til alle hjælpere på alle 
niveauer.Regnskaberne er endnu ikke færdige.Det kniber med betalinger fra Luffe- og Folkebåds- 
Stævnet. Torsdag  d.5 nov. Kl. 18 er der evalueringsmøde ang. Harboe Cup. 
  

Henrik Wagner. 


